
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 18 oktober 2009

Aanwezig: Tim, Pieter V.H., Christophe D., Michaël D., Michaël M., Hanne, Natascha, Sofie, Lynn,
Sander, Joris B., Stijn, Vincent, Yana, Simon, Koen, Joris T., Gert, Maarten, Vinnie,
Christophe B., Pieter V., Karel, Jorien, Mattia, Thomas, Sanne
later: Koen

Verontschuldigd: Koen, Peter, Wim

Afwezig: Jeroen, Lore, Nils

De vergadering wordt geopend om 22.08u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het bosspel was niet gewoon heel leuk. Het was echt super super super super leuk! Er is op EJWeekend wel
degelijk lang geprobeerd om de eerstejaars die wou vertrekken te overtuigen toch te blijven. Er is op een PV op
EJWeekend gezegd geweest dat men EJW de leiding moet laten geven, maar hier was Bart niet op aanwezig. Hij
wist dit dus niet. Michaël D. komt niet bij in de werkgroep naaktkalender, maar zoekt wel mee naar sponsoring.
Er moeten nog 36 codices aangekocht worden. Verder wordt het verslag van de vorige vergadering goedgekeurd.

Mededelingen

• De bakken bier in de kelder zijn van Scientica, deze moeten nog overgekocht worden. Als je een bak wil,
stuur dan een mail naar Daniel.

• Er komt een beleidsplan voor de VVS.

• STAL heeft een Raad van Bestuur en er komt een beleidsplan.

• Het beleidsplan van LOKO komt op de wiki.

• Er mag zeker niet geflyerd worden op de 24u-loop. Een hoopje flyers op het eetstandje leggen mag, als
we het zelf opruimen. Fietsflyeren mag niet. Samples en toestanden uitdelen mag niet. Op de dingen die
je de lopers geeft, mag geen logo staan van iets dat geen sponsor is van de 24u-loop. Op de bekers mag
bijvoorbeeld enkel een logo van Stella of KBC staan.

• We moeten op de 24u-loop ook goed onze voorzorgen nemen in verband met de mexicaanse griep.

• Er worden mensen gezocht voor de studiegroep van Religie en Zinbeleving.

• Voor de POC ALO (lerarenopleiding) wordt nog iemand van fysica gezocht.

• SOHO (een Vlaams overlegplatform in verband met onderwijs) zoekt ook nog mensen, liefst iemand vanuit
wiskunde, eventueel iemand van theoretische fysica.
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• Scientica wordt binnenkort een vzw. Er zijn drie afdelingen (OOR, Kringraad en CuDi) met elk een eigen
Huishoudelijk Reglement. Op de AKV heeft de Kringraad al haar ontwerpvoorstel voorgelegd. Gëınteresseerden
kunnen dit van Mattia krijgen. Op de AV van Scientica worden de drie Huishoudelijke Reglementen
goedgekeurd. Wij moeten daar vanuit Wina met drie mensen zitten.

• De werkgroep van OWG heeft samengezeten om de kwestie van de OWG voorzitter en de onderwijs-
verantwoordelijke te bespreken. Ze zijn er niet uitgekomen. Er wordt nog met vorige OWG voorzitters
samengezeten. Er is al wel een profiel opgesteld van een onderwijsverantwoordelijke.

• Sanne gaat morgen naar de griffie om een lijst van bestuurders en de Statuten binnen te brengen. Daarna
zorgt Mattia voor de overdracht van de rekeningen. Er wordt nog doorgemaild welke rekening gebruikt moet
worden.

Actiepunten: GEDAAN

Actiepunt uit te voeren door tegen
Kaarten regelen voor Night of the Proms Cultuur 04/10/2009
Nieuwe memory kaart kopen voor het fototoestel Thomas 04/10/2009
Barpc herinstalleren Vincent 07/10/2009
Appels wegwerken Lore en Michaël M. 10/10/2009
Docentenevaluatie invullen iedereen 10/10/2009
Drukwerkschema maken alle posten 10/10/2009
Ereledenbrief schrijven Mattia 11/10/2009
Evaluatie BBQ op docuwiki verantwoordelijke activiteit 18/10/2009
Evaluatie EJWeekend op docuwiki verantwoordelijke activiteit 18/10/2009
evaluatie fakkeltocht op docuwiki verantwoordelijke activiteit 18/10/2009
Evaluatie filmavond op docuwiki verantwoordelijke activiteit 18/10/2009
Evaluatie fotozoektocht op docuwiki verantwoordelijke activiteit 18/10/2009
Evaluatie inschrijvingsstandje op docuwiki verantwoordelijke activiteit 18/10/2009
Evaluatie kampvuur op docuwiki verantwoordelijke activiteit 18/10/2009
Evaluatie openingsbar op docuwiki verantwoordelijke activiteit 18/10/2009
Evaluatie openingscantus op docuwiki verantwoordelijke activiteit 18/10/2009
Evaluatie Oude markt op docuwiki verantwoordelijke activiteit 18/10/2009
Evaluatie ouwzakkenreceptie op docuwiki verantwoordelijke activiteit 18/10/2009
evaluatie spelletjes avond op docuwiki verantwoordelijke activiteit 18/10/2009
Evaluatie tapcursus op docuwiki verantwoordelijke activiteit 18/10/2009
Toffe Proffen regelen PR-intern 18/10/2009
Zorgen voor drank in de frigo Materiaal 18/10/2009
Verwarming in orde brengen Charlotte 20/10/2009
Evaluatie onthaalactiviteiten dinsdag op docuwiki verantwoordelijke activiteit 18/10/2009
Evaluatie onthaalactiviteiten maandag op docuwiki zetten verantwoordelijke activiteit 18/10/2009
Evaluatie PeMe-avond Maarten 18/10/2009
Evaluatie Doopcantus Michaël D 18/10/2009
Evaluatie 90’s bar op docuwiki verantwoordelijke activiteit 18/10/2009
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Actiepunten: NOG TE DOEN

Actiepunt uit te voeren door tegen
Vrijwilligerswetgeving doorlezen iedereen 20/09/2009
Codices aankopen indien nodig Cantus 28/09/2009
Verzekering zoeken en regelen Sanne 30/09/2009
JV verkiezen JV verkiezers 04/10/2009
kaartlezer in orde brengen Jeroen 04/10/2009
Frituur Jerre uitkuisen Mattia 10/10/2009
Bekers meenemen Pieter Van Hertum 14/10/2009
Evaluatie Doopbar Tim 18/10/2009
Evaluatie EJW-Sportdag op docuwiki verantwoordelijke activiteit 18/10/2009
Evaluatie Filmavond Herfst Janne 18/10/2009
Evaluatie Pré-24-urenlooprondjes Maarten en Joris 18/10/2009
Evaluatie t-shirts en linten op docuwiki Hanne 18/10/2009
Cursus Rode Kruis zoeken Vinnie 01/12/2009
Kookgerief kopen in de ikea Annelies 01/12/2009

Voorbije activiteiten

PeMe-avond: Dit is besproken op de kernraad van 7 oktober.

Filmavond GAK: Dit is besproken op de kernraad van 7 oktober.

Verkoop: We hebben nog enkele opmerkingen bij het samenkopen van de schachten. Het is natuurlijk vooral
de bedoeling dat het voor de schachten leuk blijft, maar we denken niet dat dat een probleem was. Het
samenkopen zorgt ook voor extra orginaliteit. Vaak bedachten de kopers iets dat de schachten voor hen
allemaal moesten doen. Het komt ook minder rap voor dat schachten helemaal niets moeten doen. De
verkoop is verder nog besproken op de kernraad van 13 oktober.

Verkoopbar: Dit is besproken op de kernraad van 13 oktober.

Plan Sjarel: Niemand van Wina wist dat er bier werd gedropt in de kelder door Scientica. Het is wel jammer
dat dit is gebeurd. Er wordt nog eens de nadruk op gelegd dat je geen dingen voor Scientica mag doen als
Winees, zonder dit terug te koppelen naar het presidium. Dit is nu wel niet het probleem geweest. De Plan
Sjarel is verder nog besproken op de kernraad van 13 oktober.

Filmavond herfst: Er wordt een kabeltje gemist vanuit de WAAG. Hier wordt nog achter gezocht en er wordt ook
nagevraagd bij de WAAG over welk kabeltje het precies gaat. Het kabeltje van Vincent heeft wel gewerkt
op de EJW filmavond. We kunnen aan de WAAG vragen of ze zelf zo’n kabeltje willen aankopen, maar
duur is het niet dus we gaan het zelf aankopen. Bartteam heeft ook een kabeltje nodig, eentje om van
een versterker naar de barpc te gaan. Vincent koopt deze twee kabeltjes. De eerste film paste erg goed in
het thema, maar veel mensen vonden hem slecht, maar dat vinden we niet erg. Meer bespreking is weer te
vinden in het kernraadverslag van 13 oktober.

Doop: Er zijn schachten zich gaan douchen in de Nayer, hier moeten we nog kuiskosten voor betalen. Eerst wordt
er bij de schachten nagevraagd wie er zich heeft laten douchen. Dit om na te gaan dat het wel degelijk
Winezen waren en niet iemand van Apolloon. Zij hadden die dag namelijk ook hun doop. Het oranje zeil is
een beetje gekuist, het zwarte nog niet. Er is een tuinslang nodig om die fatsoenlijk proper te krijgen. Tim
zal er een van thuis meenemen. Er zijn nog andere zeilen om tijdens de 24u-loop te gebruiken. Er zijn dit jaar
ook ouderejaars gedoopt. Noch zijzelf noch de eerstejaars vonden dit storend. Het is wel niet de bedoeling
dat eerstejaars hun doop gaan uitstellen omdat ze het ‘toch volgend jaar kunnen doen’. Ouderejaars die zich
laten dopen zijn uitzonderingsgevallen en worden jaar per jaar besproken. De schachtenkoningverkiezing was
kort, dat was wel goed. De Arena was best een goede locatie, maar je moet het daar properder houden. De
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schachten hadden het zoals altijd koud. Voor volgend jaar kan er overwogen worden een nieuw zeil te kopen
en dit achteraf weg te gooien.

Doopbar: Alles is goed verlopen. Rond half vijf was iedereen weg. Het was een degelijke bar, met geen speciale
gebeurtenissen. Schachtenmeester heeft een vat gegeven.

Doopcantus: Er waren rond de 80 inschrijvingen, een vijftal zijn niet komen opdagen en een vijftal heeft afgezegd.
Het was een tamme cantus. Achteraf zijn er wel veel positieve reacties gekomen. Het zwartbruine bier
duurde een uur! Joepie! Eerstejaars Mathias heeft een vat beloofd. Luc de Coster heeft gemaild dat alles
perfect in orde was, goed gedaan iedereen! Waarschijnlijk heeft de cantus positief gedraaid. Het is niet
leuk als mensen zichzelf opsluiten in de wc. De schachten zijn opvallend zat geweest, maar ze hebben ook
wel een aantal jaarzangen gedaan (eigen schuld, dikke bult). Iedereen van de schachten is normaal wel met
iemand thuisgeraakt. Het valt ook onder de taken van EJW om dit wat in het oog te houden. Er zijn zes
pinten verkocht en een zestal codices.

Komende activiteiten

24u-loop: Sander heeft enkele documenten doorgestuurd. Iedereen wordt gevraagd het LOKO reglement door te
lezen. Mensen die LOKO shiften doen kunnen beter ook de survivalkit doorlezen. Op het eetstandje en het
lopersstandje kunnen deze twee documenten best ook liggen. Iedereen van sport moet ook het rampenplan
kennen. Belangrijk voor iedereen is dat de evacuatie in de richting van de piste is. Iedereen moet ook kalm
blijven. Mocht er iets gebeuren, verwittig LOKO dan, niet de hulpdiensten! LOKO kan de hulpdiensten die
in de buurt zijn sneller contacteren. Mensen met rode jasjes zijn van de kringen, die met blauw en grijs
van LOKO zelf, hen kan je in geval van nood ook aanspreken. Sander overloopt het document dat hij nog
doorgestuurd had:

Shiften

• Voor de LOKO shiften moet je je 15 minuten op voorhand aan de Nayer aanmelden met je studen-
tenkaart of identiteitskaart. Na je shift krijg je die terug.

• Als er mensen niet komen opdagen of zat zijn tijdens hun shift moeten we boetes betalen. Laat iets
weten aan Sander als je niet kan. Als je niets laat weten en door je eigen stomme fout niet kan komen,
moet je de boete zelf betalen.

• De shift is pas gedaan als je wordt afgelost. Dus blijf gewoon staan als er niemand komt opdagen en
als het te lang duurt, verwittig Sander dan.

• Op zichtbare shiften (alles behalve opbouw en afbraak) moet je een t-shirt van LOKO dragen. Deze
liggen op de gang. Ga voor je shift zelf een t-shirt halen en breng het na je shift terug! Na de 24u-loop
deelt Sander ze uit aan mensen die veel shiften hebben gedraaid.

• Bij elke shift zal iemand van LOKO nog een blad met extra uitleg geven met de precieze taakomschrijv-
ing.

• Er moeten nog enkele winashiften op woensdag ingevuld worden. Rep je naar de werklijsten!

• Wees ten aller tijden flexibel, er kunnen altijd dingen gevraagd worden door de sportmensen. Doe hier
niet te moeilijk over.

• De kookshiften zijn vaak met twee mensen, soms is het nodig dat iemand van op de 24u-loop naar de
gang komt om eten te halen. Bel dan naar Sander, hij zal zorgen dat er iemand komt.

• Op de gang komen receptenlijsten.

• Op de eerste shiften zijn er mensen aanwezig die weten wat er moet gebeuren. Dit geldt voor de
kookshiften, pcshiften, en verkoopshiften.

• Morgen moeten er nog boodschappen gedaan worden. Joris, Stijn, Mattia en Sander gaan winkelen
om 12u.
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• Het wordt pasta met kaassaus.

• In het lopersstandje staan op de shift PC/Bonnetjes twee mensen. Het idee is vooral om te zorgen dat
alles een beetje deftig blijft verlopen in het standje. De ene persoon is non-stop bezig achter de pc.
De tweede persoon kan bonnetjes en water uitdelen, lopers zoeken, coördineren... ‘s Nachts staat er
maar één persoon op deze shift, dan zal het veel rustiger zijn.

• Sander heeft de shiftenlijsten, ze zijn ook op het eetstandje, lopersstandje en op de gang.

• De LOKO shiften zijn heel belangrijk, maar vergeet onze shiften ook niet!

• Niemand drinkt alcohol tijdens shiften! En niemand is zat! Zeker niet tijdens opbouw-, afbraak- en
LOKO shiften. Dit mag echt niet van LOKO.

Lopersstandje

• Het thema is kerst.

• Maandagavond na de LOKO vergadering wordt het standje opgebouwd. Er moeten twee tentjes worden
opgezet. De spot wordt ook meegenomen. Tussen de twee tentjes wordt het waterdicht gemaakt, want
het gaat waarschijnlijk veel regenen.

• Bruno is verantwoordelijk voor het lopersstandje. Iedereen luistert dus naar Bruno, de mensen met een
blauw en grijs jasje staan nog boven Bruno. Als zij iets zeggen luister je meteen. Communiceer wat ze
zeggen ook door naar Bruno en Sander.

• Dinsdag wordt het hele tentje ingekleed. Probeer met zoveel mogelijk te helpen, dit moet voor 16.00u
klaar zijn. Vooral de electriciteit moet dan in orde zijn.

• Op elke verlengkabel mag maximum 3000 watt staan.

• Er gaat veel regen vallen, alle elektriciteit moet dus zeker goed beschermd zijn. Kortsluiting is niet tof.

• Op de afbraak is ook veel volk nodig, help goed mee!

• Er is een poederbrandblusser voor het eetstandje vanuit LOKO. We hebben dus de andere brandblusser
uit de gang nodig, maar die is ook nodig voor het koken op de gang.

• Na de afbraak mogen we pas weg als alles proper is.

• Er komt een plannetje en een overzicht met wat er te doen is op de 24u-loop op het lopers- en
eetstandje.

• Na een rondje lopen krijg je een bonnetje en wat water, in een bekertje want we willen de mexicaanse
griep een stapje voor zijn.

• De affiche van de TD mag wel opgehangen worden want hier staat geen sponsoring op.

Eetstandje

• Psycho zit in de andere helft van ons tentje. Het zijn andere tentjes dan die van vorig jaar, dus normaal
gezien zullen we wel genoeg plaats hebben.

• Omdat we geen bekers hebben zonder sponsoring moeten we die nog aankopen. Dat is nog een grote
kost. We kunnen dit aan LOKO sport vragen of via Stella bekers proberen te regelen. Mattia belt
hiervoor rond.

• Glen is verantwoordelijk voor het eetstandje, luister dus naar hem (maar mensen met een blauw of grijs
LOKO jasje zijn... juist: de baas!).

• Er zijn croques (e0,60), pannekoeken (e0,6 voor 2), kippenvleugels (e0,80), pasta (e0,60), eieren
met spek (enkel ‘s ochtends) (e0,60), koffie (e0,40), chocolademelk (e0,40) en frisdrank (e0,20).

• Een bonnetje is 20 cent waard.

• Er is een verkiezing voor beste eetstandje waar elke kring een prof als jury voor heeft gekozen. Als er
een prof zijn badge laat zien krijgt die een gratis artikel. Geef dit dan ook en wees extra vriendelijk!
Professor Veys zal dit voor ons doen en we zullen hem hiervoor een fles wijn of een equivalent geven.
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• De opbouw van het eetstandje doet LOKO. Wij breken samen met Psycho af. Er zijn ook enkele spullen
van LOKO in het eetstandje. Er zal tijdens de afbraak een lijst aanwezig zijn waarop staat wat van
LOKO is en waar dat naartoe moet.

• De gasflessen staan in de F. Dinsdag moeten die gehaald worden. Dit is moeilijk met de bolderkar,
want die wordt dan al gebruikt. Koen, Mattia en Pieter V. regelen onderling iets om dit met de auto
te gaan halen.

• Er zijn nog twee kabeltjes voor de gasflessen die volgens de reglementen nog mogen. Andere jaren
heeft LOKO onze kabels echter wel steeds afgekeurd.

• We weten niet hoeveel gas er nog in de flessen zit.

Verantwoordelijkheid

• Alles wat mensen in een blauw of grijs LOKO Sport jasjes zeggen moet opgevolgd worden! Stuur ze
door naar de juiste verantwoordlijke, als je het niet weet naar Sander. Breng Sander altijd op de hoogte
als zij iets hebben gezegd of gevraagd!!! De mensen in rode LOKO Sport jasjes zijn van de kringen.
Behandel deze ook met respect!

• Sander is eindverantwoordelijke, Bruno is verantwoordelijk voor het lopersstandje, Glen voor het eet-
standje, Pieter voor de techniek en het materiaal (PCs, gasflessen e.d.). Zet de nummers van deze vier
mensen best in je GSM.

• In de survivalkit staan alle nummers van andere kringverantwoordelijken en van LOKO Sport! Deze
zijn dus ook steeds aanwezig in het lopers- en eetstandje.

• Sander is in principe altijd aanwezig, behalve woensdag tussen 17.00u en 19.00u. Dan is Pieter V.
verantwoordelijk.

Algemeen

• Er wordt dit jaar echt gelet op fairplay. Als je niet fair bent, kunnen we gediskwalificeerd worden. Let
er ook op dat leden geen gekke dingen gaan doen. We staan dicht bij VTK, geraak niet in de verleiding
hen te saboteren.

• Er moet afgelost worden aan de buitenkant van de piste. De persoon aan de pc moet hier goed op
letten.

• Woensdag om 20.00u valt alle stroom uit, geen paniek: dat hoort zo. Daarna komt het ererondje en
de prijsuitreiking.

• Maak veel mondeling reclame in je lessen voor de 24u-loop. EJW gaat nog bij de eerstejaars rond.

• We mogen dus niet flyeren en er mag geen sponsoring zijn in geen enkele vorm.

• Al het materiaal moet zo snel mogelijk terug naar LOKO, ook de estafettestok. Degene die het laatste
rondje loopt brengt die naar Sander. De persoon aan de pc houdt dit in het oog.

• Begroting: e400 uitgaven plus e50 euro uitgaven aan bar. Er zijn inkomsten tot maximum e700. De
bonnetjes moeten er nog af en de kerstverlichting ook. Als er veel winst is geeft sport nog een vat.

• Er worden nog fotomensen gezocht. We hopen dat Bart hiervoor nog shiften maakt.

• Maandag wordt er nog wat elektronica gehaald, zodat webteam maandagavond alles kan testen.

• Probeer de gang leefbaar te houden. Zet materiaal zo veel mogelijk in de kelder.

• Op het moment dat de stroom uitvalt, moet je blijven letten op de schermen en de kassa! Dit is veel
geld waard, laat het niet zo maar achter!!

• Er zijn twee verlengkabels van Wina. Bruno en Tim kunnen er ook eentje meenemen. We bespreken
zodadelijk bij investeringen of we er een nieuwe gaan bij kopen.

• Kerstverlichting wordt aangekocht in de Blokker.
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• Sander, Glen, de gang en Tim (als dat mag van thuis) lenen een croquemachine uit.

• Er zijn genoeg microgolfoventjes.

• Flux t-shirts worden nog geregeld. De mensen die er eentje willen uitlenen mailen zo snel mogelijk naar
Sander of ze hun t-shirt ook in Leuven hebben. Als er te weinig zijn, worden er in de Wibra enkele
gekocht.

• Er worden nog goedkope dekentjes gezocht.

• De straalkachel werkt.

• Als je een sms stuurt naar Sander zet je naam er dan best onder.

Latino bar: Simon en Maarten draaien de bar. De barpc gaat meteen na de 24u-loop naar de bar toe, dit zal
tegen 21.00u zijn. Tegen 20.00u gaat de bar al open. Er komen cocktails. Mensen mogen hun bonnetjes
van de 24u-loop op de bar ook gebruiken. Stuur ze maar massaal naar de bar, want Sport heeft hiervoor
e50 aan Bartteam gegeven.

EJW spelletjesavond: De spelletjesavond is uitgesteld en zal doorgaan ergens in week negen. Zo’n dingen kunnen
in het vervolg beter van te voren gemeld worden.

Sletjes & Janetjes TD: VTK weet deze avond zeker of ze de zetel naar de Albatros kunnen brengen. Koen en
Tim hebben beide een grote auto en eventueel kan er met hen iets afgesproken worden. Houd je goed
aan de plakafspraken van LOKO, dit wordt anders telkens op de LOKO AV besproken. Plak deftig en niet
ondersteboven. Er zijn niet zo heel veel affiches meer. Wees nu dus wat zuiniger, zodat we op de laatste
dagen nog veel kunnen plakken. Christophe B. legt telkens affiches op de gang met een briefje er bij, zodat
je weet welke je moet meenemen. KLA regelt het fotohoekje, ze moeten er ook voor zorgen dat er een
permanente fotomens is. Maak veel reclame en probeer veel kaarten te verkopen. Er zijn nog enkele JV’s
die hun kaarten niet zijn komen halen. Iedereen van het presidium moet ook op voorhand een kaart kopen.
Als je twee shiften draait, wordt je kaart achteraf terugbetaald. EJW kan best eens voor de les springen om
reclame te maken, liever te veel dan te weinig. Neem als je flyert ook wat kaarten mee. De TD is ook nog
besproken op de kernraad van 13 oktober.

Mannen vs. Vrouwen themaweek: We kunnen ook cervela’s frituren. Op de bar kan er best een uur op voorhand
gestopt worden met inschrijven, zodat mensen zich niet louter inschrijven om te delen in de prijzen. De
themaweek is verder nog besproken op de kernraad van 13 oktober.

Heverleese massacantus: De Heverleese massacantus gaat door op 3 november. LBK en Bios doen wel mee,
Apolloon niet. VTK pakt alles financieel op zich. Er komen nog shiften, dit zijn vooral opbouw- en
afbraakshiften. Dit zijn er heel wat, probeer het werk te verdelen. Per shift op de cantus zelf krijg je drie
euro van je inkomkaart terug. Je moet wel je kaart op voorhand kopen. Stewards moeten heel de avond
nuchter zijn.

Galabal: Op de volgende AKV wordt er een begroting opgesteld, voor het galabal moet er nog vanalles uitgezocht
worden. De vraag is nu al wat voor galabal wij willen. De vorige jaren is het meer een TD in deftige kleren
geweest en was het al bij al behoorlijk marginaal. Het was wel altijd leuk, maar het is nogal veel geld voor
wat het uiteindelijk is. We hebben liever een iets sjieker galabal, dit kan ook al door bijvoorbeeld wat langer
klassiekere muziek te spelen. We vinden het echter niet erg om hier wat geld aan te geven. Vorige jaren
is het ook allemaal last-minute geregeld en was er geen input van kringen. Dit jaar zal alles waarschijnlijk
veel beter geregeld worden. Er komt ook een werkgroepje vanuit Scientica. Als je interesse hebt om aan het
galabal mee te werken, laat het dan weten aan Mattia. Tot nu toe is er weinig animo voor de werkgroepjes
van Scientica. Hier is vorig jaar wel achter gevraagd geweest. Het zou jammer zijn, mochten we terug gaan
klagen over het feit dat we te weinig betrokken worden als we zelf niet geëngageerd zijn.

Maffe experimenten activiteit: Het idee van de maffe experimenten activiteit is al aangebracht op een vergader-
ing over wetenschapscommunicatie, daar is uitgekomen dat er werkgroepen zijn binnen de faculteit die dit
wel willen steunen. Ook binnen Scientica werd het idee enthousiast onthaald. Via de KHL, het departe-
ment natuurkunde en LOKO kunnen we waarschijnlijk subsidies vastkrijgen. Er kwamen dus van alle kanten
enthousiaste reacties. Er komt een werkgroep vanuit Scientica, waar Vincent ook in zit. Als je nog wil
meewerken, meld je bij Vincent.
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Scientica begroting

Er is vorige PV gevraagd of we Scientica willen subsidiëren. Scientica krijgt echter nog geld van CuDi. Al de winst
die komt van mensen die iets gekocht hebben met een lidkaart, gaat naar de desbetreffende kringen. De winst
die komt van cursussen en boeken die niet gekocht zijn met een lidkaart, gaat naar de Kringraad. Dit bedrag ligt
tussen e500 en e600. Dit is nooit gezegd geweest en dat is jammer.

Op de volgende AKV wordt een deftige totale begroting opgesteld. Tegen dan stellen al de activiteiten een
begroting op en CuDi zoekt welk bedrag er precies naar Kringraad gaat. Misschien kan Scientica toch proberen
met het bedrag van CuDi een begroting op te stellen.

Deze geldstroom van CuDi naar Kringraad is twee jaar geleden vastgelegd. We weten niet met welke reden.
Misschien omdat Scientica toen nog geen enkel werkingsbudget had en geen inkomsten of misschien omdat dit
het gemakkelijkste leek.

We kunnen dit systeem zo laten of vragen dat ze dat geld ook met een verdeelsleutel over de kringen verdelen.

Al het geld van CuDi verdelen lijkt logischer en past beter in de nieuwe visie over Scientica. Uiteindelijk zal
de Kringraad met hetzelfde budget kunnen werken. Dan zouden de kringen gewoon wat meer geld geven aan
Kringraad. We denken dat dit systeem ook veel transparanter is. Er is dan ook meer controle vanuit de kringen
over dit budget. Dit is wat we vorige PV wel wilden.

Als we het willen veranderen geven we misschien een verkeerd signaal naar Scientica. Je gaat je immers meer geld
toe-eigenen en je beslist zelf of je geld geeft of niet. Zo kunnen we in theorie Scientica lamleggen. Dit willen we
natuurlijk helemaal niet doen en we hopen dat we door bereid zijn geld te geven voor de Plan Sjarel en het Galabal
dit ook aan Scientica tonen. Je ontneemt de kringraad ook een werkingspot waar ze zelf over willen beslissen.
Eventueel kan er in het begin van het jaar een werkingsbudget vanuit de kringen komen. Als we veel controle
hebben, moeten we ook wel verantwoordelijkheid op ons nemen als er iets mis loopt.

LOKO bezoek

Jonas Boonen, de voorzitter van LOKO doet een uitleg over LOKO. Er zijn drie luiken binnen LOKO: activiteiten,
diensten en vertegenwoordiging. De activiteiten zijn bij de meesten wel bekend. Diensten omvat informatiesessies
over vzw-wetgeving, een uitleendienst (sport- en activiteitenmateriaal), beschikbare lokalen in het centrum en een
tuin. LOKO beheert ook de Albatros. Ze houden de prijs hiervan laag, voor de studenten en ook om andere
zalen te dwingen hun prijzen laag te houden. Voor ons zijn ook de subsidies (voor onder andere drukwerk en
activiteiten) heel belangrijk. Individuen kunnen bij LOKO ook terecht voor huurwaarborgprocessen en allerlei
studiegerelateerde problemen. De kringen zijn vertegenwoordigd op de tweewekelijkse LOKO AV. Hier wordt veel
aan standpuntvorming gedaan. De LOKO AV kiest ook de bestuurders en de vertegenwoordigers (=bureauleden).
LOKO heeft ook stafmedewerkers, zij zorgen onder andere voor de administratie van activiteiten. Het bureau is de
vertegenwoordigersvergadering (te vergelijken met een presidiumvergadering). Hierin bereiden ze zich voor op hun
vergaderingen, er worden voornamelijk standpunten besproken in verband met sociale en onderwijsgerelateerde
materie. Iedereen is hier meer dan welkom, zo krijgt LOKO immers nog meer voeling met de studenten. De
mensen die naar de LOKO WV’s gaan, moeten zo veel mogelijk communiceren met hun preses en de LOKO
vertegenwoordigers. Dit om te vermijden dat er dubbele dingen worden besproken. Alle vragen mogen nog
gestuurd worden naar loko@loko.be.

Verzekeringen

Dopen en cantussen, ongeacht alcoholvrije of niet, zijn steeds zijn uitgesloten. Er kan hierop geen uitzondering
gemaakt worden.

In de polis die we nu hebben staat vermeld dat de uitbating van een drankgelegenheid of bar is uitgesloten. Stel
dat er een muziekbox op iemands hoofd valt, dan komt de verzekering hier niet voor tussen. We kunnen hiervoor
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nog een extra polis vragen. De premie voor deze bijkomende verzekering zou e157,74 op jaarbasis bedragen. Als
dit ook enkel geldt voor personen die niet dronken zijn, lijkt ons dit helemaal niet nuttig.

Zoals eerder vermeld is een cantus uitgesloten. Stel dat er een lid van Wina niet dronken is en hij of zij rijdt naar
huis en heeft een ongeval, dan kan de polis toch nog tussenkomen.

Alle activiteiten die we organiseren vallen binnen onze verzekering, ook TD’s en het festival. In verband met de
dubbelTD moet er nog wel navraag gedaan worden, KLA vraagt hier normaal aparte verzekeringen voor aan.

Momenteel zijn de verzekerde waarborgen in de polis: burgerrechtelijke aansprakelijkheid en rechtsbijstand. We
kunnen hier nog een ongevallenverzekering bijvragen, maar dit is ongeveer drie euro per lid. Dit loopt dus al snel
hoog op. De meeste leden zijn vanuit thuis wel verzekerd. We vinden wel dat we voor onze kernpresidiumleden,
medewerkes en vrijwilligers een verzekering moeten voorzien. Mocht het ooit gebeuren dat iemand niet vanuit
thuis verzekerd is, kunnen we het niet maken dat we geen verzekering hebben. Sanne gaat hier nog achter vragen.

Momenteel kunnen we nog niet veranderen van maatschappij. Extra polissen kunnen wel bij een andere verzekeraar,
maar dit brengt waarschijnlijk enkel last met zich mee. Er wordt wel gezocht achter een betere verzekering naar
volgend jaar toe. Het kan ook nooit kwaad om tegen KBC te zeggen wat andere verzekeraars aanbieden.

Er zijn twijfels over het nut van de verzekeringen die we nu hebben, maar we hebben wel bepaalde verzekeringen
nodig vanuit de vzw-wetgeving, dit wordt nog nagekeken.

Investeringen

Er wordt tegen de 24u-loop een nieuwe verlengkabel gekocht. Morgen wordt er gecontroleerd hoe lang de ver-
lengkabels van Bruno en Tim zijn, zo weten we welke lengte de nieuwe moet hebben. Wees voorzichtig met al
de verlengkabels, draai hem helemaal af. Zorg dat hij nergens in de knoop ligt en steek hem niet tussen de deur,
maar eronder. Thomas kan via Wega misschien goedkoop aan goede verlengkabels geraken.

Er is een grote kookpot gekocht.

De lichtjes en dekentjes zijn al besproken.

Guido beerchallenge

De kringen die meedoen aan de Guido beerchallenge proberen het beste bier te brouwen. Guido heeft nog naar
ons gebeld om te vragen of we niet willen meedoen. Er is al een startsessie geweest, maar dit zou geen probleem
zijn. We krijgen materiaal waarmee we mogen brouwen en dit mogen we achteraf ook houden. Het brouwen zelf
vindt plaats in Gent, maar is waarschijnlijk niet wekelijks. We vermoeden dat er geen addertje onder het gras is en
dat het wordt georganiseerd zodat Guido (en P-magazine!) veel promotie krijgt. Als we niet wekelijks naar Gent
moeten en het echt niets kost, doen we wel mee. Mattia vraagt hierover extra info aan Guido.

Naaktkalender

De goedkoopste offerte van Acco is e1500 (met hun sponsoring al afgetrokken) en dit is nog veel te duur. Er
worden nog steeds mensen gezocht om mee te zoeken naar sponsoring. Er is een sponsordocument, dus veel
moeite moet je niet doen. Hanne gaat het document eens binnengooien bij Color Image.

Varia

• Materiaal heeft de frigo goed uitgekuist!

• Thomas heeft de colruytkaart en hij zorgt ervoor dat het duidelijk is waar die ligt. De bankkaarten kunnen
best ook op voorhand aangevraagd worden, stuur gewoon een mailtje naar Jorien, Mattia of Thomas.

• De bolderkar ziet af en moet hersteld worden.

9



• Volgend jaar organiseert de KUL een wiskundewedstrijd in Leuven. Ze vragen of wij vanuit Wina studenten
uit het middelbaar willen begeleiden hier in Leuven. Dit is pas voor volgend jaar en we kunnen dus niet
concreet toezeggen. We gaan zeggen dat we het zeker een goed idee vinden.

• Er staan weinig tekstjes op de site. Je kan al wel titels zetten, dan komt het ook op de kalender. Doe dit
al voor alle activiteiten van het eerste semester!

• Je kan op de wiki al voor alle winagenda’s van het eerste semester tekstjes online zetten.

• Vul het ACCO bestelformulier in als je iets gaat drukken. Het staat duidelijk op de wiki.

• Toffe Proffen: bij de wiskunde proffen is al een keer langsgegaan, fysica is praktisch gedaan, voor informatica
is nog niets gedaan.

• Maak reclame voor de TD! Veel reclame! Het is zo wat onze belangrijkste activiteit van het eerste semester!

• Misschien kunnen we meer PV’s organiseren, want nu duren ze telkens erg lang. Er wordt toch ook wel
vaak herhaald, discussies van de kernraad komen nog vaak terug. Je wil langs de andere kant wel je input
van het presidium over de kernraad. Als mensen het kernraad verslag toch niet hebben gelezen gaat er toch
opnieuw over gediscussieerd worden. We blijven dus bij het huidige systeem.

• Het valt op dat mensen vaak zeggen dat het op de presidiumrekening gezet mag worden. Probeer dit te
vermijden. Als je kan betalen, doe dit dan gewoon. De kans is groot dat er zo’n dingen verloren gaan.
Loop ook niet langs Thomas zijn kot om vlug even te zeggen dat er iets op je presidiumrekening gezet moet
worden: stuur een mailtje.

• De VIS kaarten zijn er. Als je er eentje wil, vraag dat dan aan Mattia. Je zegt op welke dag je een kaart
wil, je gaat hem halen en brengt hem de volgende dag terug. Er is geen korting op cantussen. Bij galabals
hangt de korting telkens van de organiserende kring af.

• De ombudsbrieven waren weer redelijk laat, maar hier we kunnen niet veel aan doen. Thomas gaat het wel
melden.

• Zet je materiaal liefst in de kelder, niet op de gang en ook liefst niet in het midden van de kelder.

• Volgende week zondagavond is het Plan Sjarel van Pharma in de Capsule. Er zal jenever zijn.

De vergadering wordt gesloten om 1.57u.

Sanne Leenders (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op maandag 2 november om 22.00u in de Winaliving.
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